
                                       P R O T O K Ó Ł  Nr  VIII /11 

 

z sesji Rady Gminy Jaśliska, odbytej w dniu 13 maja 2011 r. o godz.15.00 w Sali Domu 

Ludowego  w Jaśliskach. 

 

 

      W sesji udział wzięli następujący radni: Bolesław Magierowski, Jan Szymczakowski, 

Stanisław Lorenc, Teresa Mezglewska, Helena Madej, Leszek Madej, Bogusława Gwiżdż, 

Smoleń Piotr, Krzysztof Kostycz, Pelczar Renata, Krok Krzysztof, Wacław Futyma i Korytko 

Małgorzata. 

 Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Ignacy Lorenc, Skarbnik Agnieszka Kurdyła,  oraz 

zaproszeni goście, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, sołtysi, młodzież szkolna 

wraz z opiekunem,  przedstawiciele wspólnoty samorządowej.  

Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.1.  Otwarcie sesji 

  

 Sesję otworzyła Przewodniczący Rady Gminy Małgorzata Korytko, która powitała  

wszystkich zebranych.  Na podstawie listy obecności stwierdziła, że obrady są prawomocne.   

Na sekretarza obrad powołała radną Bogusławę Gwiżdż oraz przedstawiła proponowany 

porządek obrad tj.  

 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy Jaśliska 

3. Zapytania i wnioski radnych i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

4. Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej. 

5. Informacja z realizacji uchwał Rady. 

5. Oświadczenia radnych, Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2011r.   /druk nr 20 / 

b) zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2011r.  /druk nr 21 / 

c) utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Jaśliska, nadania jej statutu oraz określenia  

      ordynacji wyborczej  /druk nr 22/  

d) uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie, trybu i sposobu odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego oraz  szczegółowych warunków jego funkcjonowania/druk nr 

23/  

e) szczegółowych zasad przyznawania usług opiekuńczych, zasad i trybu ustalania i 

pobierania opłat za te usługi, jak również  częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat za świadczone usługi  /druk nr 24/ 

f) powierzenia przez Gminę Jaśliska Gminie Dukla realizacji zadania publicznego – 

prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy dla osób z zaburzeniami 

zamieszkałych na terenie gminy Jaśliska /druk nr 25/   

g) zmiany uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym / druk nr 26/ 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie diet dla radnych Rady Gminy Jaśliska /druk nr 27/ 

i) uchwalenia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest dla gminy 

Jaśliska na lata 2011- 2032”   / druk nr 28/        

  7. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

  8. Zamknięcie sesji. 



   

 Radny Leszek Madej wnioskował o zmianę w porządku obrad, a mianowicie               

o przeniesienie: „Informacji Wójta z działalności międzysesyjnej” -  jako  pkt. 3, a „Zapytania 

i wnioski radnych”-  jako pkt. 4. 

Wniosek radnego poddano pod głosowanie i przyjęto jednomyślnie /głosowało 13 radnych/. 

Uzupełniony o wniosek radnego porządek obrad poddano pod głosowanie i przyjęto 

jednomyślnie  /głosowało 13 radnych/. 

  

Ad.2. 

 

  Protokół z VII sesji Rady Gminy Jaśliska poddano pod głosowanie i przyjęto  

jednomyślnie  /głosowało 13 radnych/. 

 

       

 

Ad.3.  Informacja Wójta z działalności międzysesyjnej 

 

Na wstępie Wójt złożył podziękowania: 

 Panom sołtysom: w szczególności sołtysowi Bogusławowi Kuchcie za przygotowanie       

Świetlicy dla dzieci w Posadzie Jaśliskiej; sołtysowi w Woli Niżnej za zrobiony 

remont Domu Ludowego; sołtysowi w Daliowej za pomoc przy uprzątnięciu parkingu 

na górze Obłaz;  

 grupie dzieci i młodzieży za przygotowanie spektaklu o Męce Pańskiej; 

 młodzieży za udział w biegu papieskim; w tym Siostrze Zakonnej za przygotowanie 

tego  biegu.  

Następnie przedstawił problem związany z funkcjonowaniem pogotowia ratunkowego a 

dotyczącym zmiany w zasadach funkcjonowania opieki medycznej: do tej pory można było 

dojechać do Dukli, był dyżurny lekarz i można było skorzystać z tej opieki w dniach 

świątecznych, wolnych od pracy i w porze nocnej; w tej chwili jest propozycja by przenieść tę 

opiekę do Miejsca Piastowego. Prowadzone są rozmowy, aby można było korzystać z opieki 

jak do tej pory.  

Odnośnie przejęcia majątku to odbyła się rozmowa Wójta z panem ministrem 

Siemoniakiem, który był w Jaśle. Po rozmowach wydawało się , że wszystko jest na dobrej 

drodze, ale po tygodniu otrzymaliśmy w tej sprawie pismo, które wręcz odwrotnie ujmuje 

całą sprawę. „Po tym piśmie zaczynam rozważać drugą możliwość, bardziej kosztowną dla 

gminy, przejęcie majątku poprzez akt notarialny” – mówił Wójt.  

Jedna z dobrych wiadomości, informował Wójt, jest taka, że na własność 

otrzymaliśmy grunt koło Urzędu Gminy z tymi „domkami”.  

 Niestety nie udało się utworzyć jak do tej pory oddziału bankowego: Rymanów, 

również nam odmówił - potwierdził Wójt. 

Następnie Wójt poruszył sprawy organizacyjne związane z fakturami do zapłaty – 

jeżeli chodzi o sposób zakupu materiałów budowlanych czy innych w imieniu gminy to musi 

być to zakup poprzez zamówienie, które musi być podpisane, a faktura dostarczona do urzędu  

i później opisana. „Chodzi o pewien schemat, który ułatwi nam wszystkim funkcjonowanie” - 

uzupełnił Wójt. 

Jeszcze jedna wiadomość dotyczącą naszego chóru: został on wyróżniony przez 

Starostwo i został zaproszony do udziału w przeglądzie chórów w Budapeszcie.  

  

 

 



  

Ad.4.   Zapytania i wnioski radnych 

 

Wacław Futyma zwrócił się z prośbą o wydłużenie czasu oświetlenia ulicznego w 

czasie wieczornym, jest on bowiem obecnie bardzo krótki.   

Stanisław Lorenc pytał o skład Komisji do spraw rozwiązywania problemów 

alkoholowych: „temat ten był już sygnalizowany” –jak powiedział radny, „a mianowicie 

chodzi o uczestniczenie w pracach tej komisji także czynnika społecznego”. Kolejne pytanie 

radnego dotyczyło możliwości wsparcia finansowego klubu sportowego Jasiołka –Jaśliska: 

ma on bowiem szansę na awans do wyższej klasy. 

Helena Madej zgłosiła problem oświetlenia również  na Posadzie Jaśliskiej: światła 

uliczne nie świecą się tam już od 2 dni; ponadto przypomniała o złożonej obietnicy: 

uzupełnienia oświetlenia pomiędzy miejscowościami: na moście w stronę Jaślisk, jak również 

pomiędzy  Posadą a Wolą.  

Leszek Madej prosił o szersze omówienie sprawy związanej z usuwaniem azbestu        

z terenu naszej gminy. 

Bogusława Gwiżdż zwróciła się z prośbą o wykonanie mostka, w Daliowej koło 

państwa Winnickich.  Pytała czy można zrobić tam nasyp lub wstawić  kręg- schodzą tam 

ludzie i muszą przeskakiwać ten rów, a jest tam bardzo wysoko- argumentowała.  

Stanisław Lorenc zabrał głos w związku z plotką jaka krążyła w środowisku, odnośnie 

przekazania „tzw. 150.000,00 zł” przez byłą Panią Wójt do Nadleśnictwa Rymanów.  

Radny poinformował, że sprawdzał tę informację i nie miała ona miejsca „stąd - jak się 

wyraził radny- takie dementi.”   

Przewodniczący Rady Małgorzata Korytko przedstawiła Radzie wniosek projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem, który wpłynął do Rady Gminy dotyczący ustanowienie 

Honorowego Obywatelstwa gminy Jaśliska. Stanisław Lorenc wyraził wątpliwość związaną z 

przedstawionym w/w projektem, a mianowicie pytał dla kogo to jest honor? - gmina jest 

mała, powstała niedawno.   

Przewodnicząca ogłosiła głosowanie nad wnioskiem   

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Oddano głosów 13, w tym : 10 „za”, 0 „przeciw”, 3 

„wstrzymujących się”. „Wniosek został przyjęty i na kolejnych sesjach projekt uchwały 

zostanie wprowadzony do porządku obrad.  

 

Ad.5  Informacja z realizacji uchwał 

 

 Informację z realizacji uchwał rady przedstawił Wójt Ignacy Lorenc. Na wstępie 

poinformował radnych o uchyleniu rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Podkarpackiego 

uchwały Nr VII/34/11 w sprawie przeprowadzenia analizy; pozostałe uchwały są w trakcie 

opiniowania i legalizacji. Przypomniał ponadto radnym, że  do 31 czerwca należy podjąć 

uchwałę w sprawie absolutorium, a Komisja Rewizyjna powinna zebrać się na posiedzeniu i 

przedstawić radzie do 15 czerwca wypracowany wniosek w tej sprawie.  

Informację przyjęto bez uwag.  

 

 

 

Ad 6 . Oświadczenia Radnych Wójta i przedstawicieli wspólnoty samorządowej 

 

           Brak – nie wniesiono żadnych oświadczeń. 

            

 



 

 O godzinie 15
50

 na sesję przybył radny Wiesław Koperstyński. 

 O godzinie 15
50

 przewodnicząca Rady ogłosiła 30 min. przerwę.    

 

Wznowienie obrad nastąpiło o godz. 16 
30

.  

  

   

 

Ad 7.  Podjęcie uchwał  

 

 Kontynuując część regulaminową obrad Małgorzata Korytko przedstawiła treść            

i poddała pod głosowanie projekt  

 

U C H W A Ł Y   Nr  VIII/ 35 /11 

Rady Gminy Jaśliska 

 z dnia 13 maja 2011 roku 

 

   

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2011r  

 

Wójt przypomniał o subwencji oświatowej 103.644,00 zł, którą trzeba zwrócić do 

ministerstwa.; „najprawdopodobniej zwrócenie części subwencji oświatowej zostanie 

rozłożone nam na raty”.   

W związku z tym, że bezpośrednio przed sesją analizowano projekty uchwał na 

wspólnym posiedzeniu w dniu 11 maja, dlatego też przystąpiono do ich podejmowania.    

Przewodniczący Rady poprosiła o przedstawienie opinii do wymienionego projektu uchwały. 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała  jednomyślnie 3 głosami „za”.  

Uwag i zapytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie.  W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Oddano głosów 14, w tym : 14 „za”, 0 

„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  

Na podstawie wyników powyższego głosowania, przewodnicząca Rady ogłosiła, że Rada 

Gminy Jaśliska podjęła uchwałę w sprawie zmian w  uchwale budżetowej jednomyślnie.  

Uchwała otrzymuje nr VIII/35/11 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

  

Następnie  Małgorzata Korytko przedstawiła  kolejny projekt  

 

   U C H W A Ł Y  Nr  VIII/36/11 

Rady Gminy Jaśliska 

  z dnia 13 maja 2011 roku 

 

 

w sprawie  zmian w uchwale budżetowej Gminy Jaśliska na 2011r  

 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Kurdyła wyjaśniła co następuje: 

1) Zmniejsza się wydatki budżetowe o kwotę 13.793,52 zł, w tym wydatki bieżące o kwotę 

13.793,52zł,  



2) Zwiększa się wydatki budżetowe o kwotę 13.793,52 zł, w tym wydatki bieżące o kwotę 

13.793,52 zł 

3.) Określa się kwotę 13.793,52 zł na dotację z budżetu gminy Jaśliska dla podmiotu 

należącego do sektora finansów publicznych. Dotacja celowa dla Gminy Rymanów – 

zwrot kosztów dotacji za dziecko uczęszczające do Przedszkola Św. Józefa w 

Rymanowie. 

W związku z tym, ze w naszej gminie nie ma przedszkola, a obowiązkiem gminy jest 

zapewnić  taką opiekę dla dzieci musimy zwrócić koszty dotacji na dziecko uczęszczające do 

Przedszkola w Rymanowie- wyjaśniła Skarbnik gminy. 

Pytań nie było.  

Teresa Mezglewska - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła pozytywną 

opinię do projektu uchwały.   

W związku z powyższym Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmian 

w uchwale budżetowej i poddała Radzie Gminy pod głosowanie.            

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Oddano głosów 14, w tym : 10 „za”, 2 „przeciw”, 2 

„wstrzymujących się”  

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Rady ogłosiła, że Rada 

Gminy Jaśliska podjęła uchwałę w sprawie zmian w uchwale budżetowej większością głosów.  

Uchwała otrzymuje nr VIII/36/11 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

Dalej Małgorzata Korytko  przedstawiła  następny projekt 

 

 

U C H W A Ł Y    

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 13 maja 2011 roku 

 

w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Jaśliska, nadania jej statutu oraz 

określenia ordynacji wyborczej   

 

Wójt podziękował na wstępie młodzieży za przybycie na sesję i wyraził zadowolenie z 

zaangażowania w sprawy gminy, wyraził również  nadzieję, że Młodzieżowa Rada będzie 

głosem doradczym Rady Gminy. Prosi o przegłosowanie tej uchwały.  

Stanisław Lorenc pytał o koszty utworzenia Młodzieżowej Rady?  

Jan Farbaniec pytał kto będzie  miał prawa wyborcze?   

Wójt w odpowiedzi na pytania radnych informował, że jeżeli chodzi o koszty to będą one 

minimalne, natomiast jeśli chodzi o prawa wyborczego: to kandydować na radnego może 

osoba, która stale zamieszkuje na obszarze danego sołectwa Gminy Jaśliska w wieku od 13 do 

21 lat.  

Leszek Madej wyraził wątpliwość czy damy sobie z tym wszystkim rade – „może nie teraz, 

za rok – byłoby lepszym rozwiązaniem”.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinię Komisję Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Obywatelskich.  

Stanisław Lorenc – Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw 

Obywatelskich oznajmił, że „komisja po zapoznaniu się z projektem uchwały opiniuje go 

pozytywnie 3 głosami „za”.   

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady 

Gminy Jaśliska, nadania jej statutu oraz określenia ordynacji wyborczej i poddała Radzie 

Gminy pod głosowanie.                                         



W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Oddano głosów 14, w tym :  5 „za”, 5 „przeciw”, 4 

„wstrzymujących się”.  

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodnicząca Rady ogłosiła, że projekt 

uchwały nie otrzymał wymaganej prawem większości głosów w związku z czym projekt 

pozostaje nierozstrzygnięty. 

 

Małgorzata Korytko przedstawiła i poddała pod głosowanie kolejny, zgodny z porządkiem 

obrad  projekt:  

 

 

 

U C H W A Ł Y   Nr  VIII / 37/ 11 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 13 maja 2011 roku 

 

w sprawie uchwalenia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie, trybu i sposobu odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego 

oraz  szczegółowych warunków jego funkcjonowania   

 

Głos zabrała Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Halina Krajewska,  

która omówiła założenia oraz potrzebę podjęcia tej uchwały. Ustawa o zmianie ustawy o 

przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie nałożyła obowiązek uchwalenia programu i powołania 

zespołu interdyscyplinarnego do dnia 15 lipca 2011 r. Przemoc w rodzinie, jak mówiła Pani 

Kierownik narusza podstawowe prawa człowieka do życia i zdrowia oraz poszanowania 

godności osobistej, a władze samorządowe mają obowiązek zapewnić ich poszanowanie.  

Uwag i zapytań do projektu uchwały nie zgłoszono.   

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały.  

W związku z czym projekt uchwały poddano pod głosowanie i podjęto jednomyślnie 

  /głosowało 14 radnych/.  

Uchwała otrzymuje nr VIII/37/11 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

Kolejno M. Korytko przedstawiła i poddała pod głosowanie  projekt  

 

 

 

U C H W A Ł Y   Nr  VIII /38 /11 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 13 maja 2011 roku 

 

w sprawie szczegółowych zasad przyznawania usług opiekuńczych, zasad i trybu 

ustalania i pobierania opłat za te usługi, jak również częściowego lub całkowitego 

zwolnienia od opłat za świadczone usługi  
 

Głos zabrała również Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, która przedstawiła 

informacje na temat projektu uchwały. Ustawa o pomocy społecznej nakłada obowiązek 

zapewnienia opieki osobom tego potrzebującym przez gminę. Jest to zadanie obowiązkowe 

gminy. Uchwała określa szczegółowe warunki przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego 



zwolnienia od opłat oraz trybu pobierania opłat za te usługi. Odpłatność za usługi jest 

uzależniona od sytuacji materialnej osób wymagających pomocy oraz ceny usługi.  

Uwag i zapytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

 Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Uchwałę poddano pod głosowanie.                

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Oddano głosów 14, w tym : 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 

„wstrzymujących się”  

Na podstawie wyników powyższego głosowania, przewodnicząca Rady ogłosiła, że Rada 

Gminy Jaśliska podjęła jednomyślnie uchwałę w sprawie szczegółowych zasad przyznawania 

usług opiekuńczych, zasad i trybu ustalania i pobierania opłat za te usługi, jak również  

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat za świadczone usługi. 

Uchwała otrzymuje nr VIII/38/11 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

M. Korytko przedstawiła i poddała pod głosowanie kolejny projekt  

 

 

U C H W A Ł Y   Nr  VIII/39/11 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 13 maja 2011 roku 

 

w sprawie powierzenia przez Gminę Jaśliska Gminie Dukla realizacji zadania 

publicznego – prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy dla osób z 

zaburzeniami zamieszkałych na terenie gminy Jaśliska  

 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Halina Krajewska, wyjaśniła, że to 

również tzw. kosmetyczna uchwała, która nie pociąga za sobą żadnych konsekwencji 

finansowych. Jest to uchwała w której powierza się gminie Dukla realizację zadania 

publicznego – prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi zamieszkałych na terenie Gminy Jaśliska. Przedmiotem porozumienia jest 

określenie praw i obowiązków stron , trybu kierowania i przyjęcia do Środowiskowego Domu 

Samopomocy osób z Gminy Jaśliska.  

Uwag i zapytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

 Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Uchwałę poddano pod głosowanie.                

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Oddano głosów 14, w tym : 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 

„wstrzymujących się”  

Na podstawie wyników powyższego głosowania, przewodnicząca Rady ogłosiła, że Rada 

Gminy Jaśliska podjęła uchwałę w sprawie powierzenia przez Gminę Jaśliska Gminie Dukla 

realizacji zadania publicznego – prowadzenie Środowiskowego Domu Samopomocy dla osób 

z zaburzeniami zamieszkałych na terenie gminy Jaśliska jednomyślnie. 

Uchwała otrzymuje nr VIII/39/11 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Następnie M. Korytko przedstawiła i poddała pod głosowanie projekt  

 

 

UCHWAŁY Nr  VIII/40/11 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 13 maja 2011 roku 

 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym  
 

 

Wprowadzona zmiana jest zmianą kosmetyczną, dotyczącą zmiany wniosku o przyznanie 

stypendium szkolnego stanowiącego załącznik nr 2 do Uchwały Nr IX/47/10 z dnia 28 

czerwca 2010 r. - jak powiedziała kierownik GOPS- u pozwalająca usprawnić pracę w 

gminnym ośrodku. Uwag i zapytań do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Obywatelskich przedstawił 

pozytywną opinię do projektu tej uchwały.  

Uchwałę poddano pod głosowanie.                           

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Oddano głosów 14, w tym : 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 

„wstrzymujących się”  

Na podstawie wyników powyższego głosowania, przewodnicząca Rady ogłosiła, że Rada 

Gminy Jaśliska podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu udzielania 

pomocy materialnej o charakterze socjalnym jednomyślnie. 

Uchwała otrzymuje nr VIII/40/11 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

M. Korytko przedstawiła i poddała pod głosowanie kolejny projekt  

 

U C H W A Ł Y   Nr  VIII/41/11 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 13 maja 2011 roku 

 

 zmieniająca uchwałę w sprawie diet dla radnych Rady Gminy Jaśliska  
 

Wójt omówił projekt uchwały i jego założenia. Uchwała wprowadza zmiany, jeśli chodzi o 

wynagrodzenie przy pełnieniu dwóch funkcji: radnego i sołtysa. W uchwale Nr III/6/10 z dnia 

15 grudnia 2010 r. w sprawie diet dla radnych w §3 skreśla się ustęp 2.  Uchwała ma za zadanie 

wprowadzić wynagrodzenie zarówno z pełnionej funkcji radnego jak i sołtysa. Uchwała, jak 

mówił Wójt, będzie promowała pracę sołtysów na rzecz lokalnego środowiska. Podkreślił 

przy tym pozycję sołtysa mówiąc, że jest to główny organizator życia społecznego. Na koniec 

poprosił o przegłosowanie tej uchwały.  

Teresa Mezglewska - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła negatywną  

opinię do projektu  tej uchwały. 

Uchwałę poddano pod głosowanie.              

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Oddano głosów 14, w tym :  5 „za”, 2 „przeciw”, 7 

„wstrzymujących się” . 



Na podstawie wyników powyższego głosowania, przewodnicząca Rady ogłosiła, że Rada 

Gminy Jaśliska podjęła uchwałę zmieniająca uchwałę w sprawie diet dla radnych Rady 

Gminy Jaśliska  większością głosów.  

Uchwała otrzymuje nr VIII/41/11 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

M. Korytko przedstawiła i poddała pod głosowanie kolejny projekt  

 

 

 

U C H W A Ł Y   Nr  VIII/42/11 

Rady Gminy Jaśliska 

z dnia 13 maja 2011 roku 

 

w sprawie uchwalenia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest 

dla gminy Jaśliska na lata 2011- 2032”  

 

Wójt omówił  na wstępie założenia związane z tą uchwała, a mianowicie możliwość 

otrzymania dofinansowania z WFOŚiGW i NFOŚIGW na usuwanie, demontaż i utylizacje 

eternitu; jednocześnie podstawowy dokument, który jest wymagany przy składaniu wniosku 

to Program usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest dla gminy Jaśliska na 

lata 2011- 2032” który jest w projekcie dzisiejszej uchwały. Program zawiera wytyczne 

dotyczące postępowania z azbestem, terminy i możliwości jego usuwania, a także założenia 

związane z usunięciem azbestu do 2032 r.  

Leszek Madej zwrócił się z pytaniem dotyczącym możliwości składowania eternitu na  

jednym miejscu np. koło Sali Domu Ludowego, a zmagazynowany odbierać z terenu jednej 

posesji, by usprawnić jego odbiór i transport.  

Wójt poinformował radnych, że azbest należy do wyrobów niebezpiecznych i istnieją 

szczegółowe wytyczne związane z jego usuwaniem, składowaniem i odbiorem, ponadto to na 

właścicielu ciąży  obowiązek do usuwania unieszkodliwiania wyrobów azbestowych i nie 

można złożyć go na terenie jednej posesji.  

 Komisja Rozwoju Gospodarczego i Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

tej sprawie. 

Uchwałę poddano pod głosowanie.   

W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych. Oddano głosów 14, w tym : 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 

„wstrzymujących się”  

Na podstawie wyników powyższego głosowania, Przewodniczący Rady ogłosiła, że Rada 

Gminy Jaśliska podjęła jednomyślnie uchwałę w przedmiotowej sprawie.  

Uchwała otrzymuje nr VIII/42/11 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

  

Ad 8.  Odpowiedzi na zapytania i wnioski.  

   

Wójt wyraził ubolewanie z powodu, jak się wyraził „przegranej”– jaką było 

nieprzyjęcie uchwały w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy Jaśliska; 

jednocześnie zapewnił młodzież, że drzwi gminy są zawsze dla nich otwarte; zachęcał 

również do uczestniczenia we wszystkich sesjach rady.  

Odpowiadając dalej na pytania radnych w sprawie oświetlenia, przeprosił, iż w natłoku 

obowiązków sprawa „uciekła” jego uwadze, zapewnił o wydłużeniu czasu oświetlenia do  

godz. 23
00

. Kontynuując temat oświetlenia:  na Posadzie koło tartaku, tam gdzie były linki nie 

było problemu- oświetlenie zostało zrobione, natomiast w newralgicznym punkcie pomiędzy 



Posadą Jaśliską, a Wolą tam są dwa rodzaje zasilania i nie ma linek. Jeżeli nie uda się tego 

załatwić w najbliższym czasie to zostanie ogłoszony przetarg na zaprojektowanie oświetlenia. 

 Dalej - nawiązując do sprawy Klubu piłkarskiego Jasiołka- Jaśliska, Wójt informował, 

że leży mu na sercu dobro tego klubu; jednakże w budżecie który został sporządzony ustalona 

została wielkość środków na dotowanie sportu kwalifikowanego, „Ponadto budżet, został 

sporządzony, jako budżet zrównoważony i cały czas w tym budżecie się poruszamy i nie ma 

innej możliwości dofinansowania klubu sportowego.” jednocześnie przypomniał, że 

wychodził naprzeciw oczekiwaniom klubu organizując programy, konkursy w ramach 

których można było zdobyć potrzebne fundusze na dofinansowanie klubu, jednak klub nie 

brał udziału w żadnych z tych programów i turniejach; inna propozycja dotyczyła możliwości 

pobierania opłaty targowej przez klub w drodze inkaso - jednak to również nie spotkało się z 

pozytywną odpowiedzią zarządu klubu- powiedział na koniec Wójt.   

Następnie odpowiadając na pytanie o możliwość zrobienia przepustu na Daliowej koło 

figurki Jana Pawła II to podkreślił, że to nie jest nasz majątek, koniecznym jest więc 

wystąpienie do zarządcy drogi o ustalenie warunków robót: „jest to pewien rodzaj robót 

publicznych,  tam musi  być zachowane bezpieczeństwo  i gmina sama nie może tego zrobić”- 

mówił. 

Wójt zdał również relację z wyjazdu do Łodzi w sprawie rozmów dotyczących 

porozumienia z Instytutem w sprawie działki na Szklarach, niestety nie udało się uzyskać 

porozumienia w tej kwestii. Istnieje możliwość kupienia tej działki ale byłby to koszt, jak 

zrozumiał Wójt po rozmowach z Instytutem,  prawdopodobnie  100.000,00 zł. 

Jeśli chodzi o odpowiedź Panu Radnemu Stanisławowi Lorencowi w kwestii  

150.000,00 zł, a dokładniej 149.000,00 zł przekazanych Lasom Państwowym: w protokole w 

przyjęciu środków trwałych taka kwota jest zapisana i to jest koszt przejętej przez gminę 

inwestycji, które zostały zapłacone Lasom Państwowym wyjaśniał Wójt-  i nieporozumieniem 

jest twierdzenie inaczej; to zapłata za możliwość wyłączenia odcinka lasu z produkcji leśnej, 

żeby gmina miała możliwość wejściu w teren. Jeszcze raz podkreślił, że to koszt przejętej 

inwestycji w toku. 

Celem uzupełnienia pkt. 3 porządku obrad to Wójt informował o rozstrzygnięciu 

przetargu na wykonanie tzw. starej drogi na Posadzie: położenia 500 mb asfaltu na kwotę 

133.800,00 zł brutto oraz o propozycji zorganizowania imprezy kulturalnej w gminie Jaśliska 

w dniu 17 lipca w ramach kontynuacji ubiegłorocznej imprezy.  

Piotr Smoleń na koniec podziękował młodzieży za przybycie i wytrwanie do końca;  

zapewnił, że to nie jest tak, że Rada Gminy chce zablokować powstanie młodzieżowej rady i 

jednocześnie drogę do przyszłości młodym, ale jak sam podkreślił „my sami jesteśmy w 

trakcie „rozkręcania się” Rada musi  doprowadzić niektóre sprawy do końca, przejąć majątek, 

dlatego sprawa zostaje odłożona na później”.  

 

Ad.9 

   

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Małgorzata 

Korytko zamknęła VIII sesję Rady Gminy Jaśliska o godz.18
00

 słowami „Wysoka Rado 

zamykam VIII sesję Rady Gminy Jaśliska”.  

 

 

         Przewodniczący  Rady 

             Małgorzata Korytko 

Protokół sporządziła: 

 

Beata Madej 



 

  

 

 

 

 
 


